# 2022 Theme & Goal of FGCCT To clearly know God's words

#### **English Ministry Announcements:**

- Praise the Lord, we also now open an in-person Mandarin Sunday service at 12:00 PM; we welcome any Mandarin-speakers to join.
   Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Please follow the rules posted for everyone's safety.
- 2. Next Week's (August 21, 2022) service: Sermon speaker—Rev. Tim Li. Sermon Title-- [ How to Be Great ] . Scripture--Matthew 11:7-15.
- 3. 2 Ways to Live Evangelism Training class starting in September. Sign up on our church website.
- 4. Operation Christmas Child Christmas Shoeboxes can be picked up in the lobby. Please pack a box and return by November 13.

  August Board Meeting
- 1. The Board had approved MM's proposal for a special event budget for special events (such as farewell party, barbecue, etc.) up to a monthly limit of \$100.00.
- 2. Rev. Paul Carr's 6-month term with MM is due for renewal on Oct 1, 2022. The Board had voted to offer Rev. Paul Carr a one-year extension to continue as our MM Leader. Also, the Board had approved to add to Rev. Paul Carr's contract a travel allowance of \$500 per month, \$300 of which will be added to salary as cash, additional allowance up to total of \$500 will need to be paid with travel log.
- 3. This year's Annual Election Congregational Meeting is confirmed to be held on November 06, 2022.
- 4. The updated Church Network Phone List for 2022 is now available; we have added the names and information of new members. A copy will be distributed to the congregations by the group leaders on the phone list.
- 5. The Board had voted to approve the Housing Committee's request for the additional budget of \$1,375 + HST to change our current gym light to LEDs. This change will help reduce energy costs and minimize maintenance.
- 6. In consultation with Choir director, Iris Ko, our church has plans to start live choir singing during Sunday Worship in September.
- 7. For the Youth Ministry, beginning of September, those in Grade 6 will join the youth class.

God bless you all in this time and lean on Him for strength and wisdom.



主 達 文 The Lord's Prayer

# 多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2022 年 8 月 14 日 Weekly Bulletin #915

2022年度主題目標:【明白聖經,神的話語】

黑

#### 主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

司會: 江明雄 Morgan Chiang

## ~~~靜候上帝 Waiting on the Lord ~~~

	土 一一	X	The Lord's Frayer	置	싰							
	宣	召	Call to Worship	司	會							
	聖	詩	Hymn #35我心實在讚美	會	眾							
	啟	應	Responsive Reading22 (詩篇 103)	會	眾							
	獻	詩	Anthem									
	~~~ 恭守上帝的話 Listen to The Word ~~~											
	聖	經	Scripture 詩篇 103:8-13	司	會							
			撒母耳記下 9:6-10									
	講	道	Sermon 【聖靈的果子—恩慈和良善】	蔡麗君牧師								
	祈	禱	Prayer	蔡麗君物	女師							
	聖	詩	Hymn #71我心讚美至高上帝	會	眾							
信仰告白			Statement of Faith 使徒信經	會	眾							
~~~回應上帝的話 Response to The Word ~~~												
	聖	餐	Holy Communion	蔡麗君牧師								
	奉	獻	Offering (Hymn 306B ver.4)									
我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具												
	祈	禱	Prayer	司	會							
	報	告	Announcements	司	會							
	聖	詩	Hymn #513願主賜福保護你	會	眾							
	祝	濤	Benediction 蔡麗莉		女師							
	殿	樂	Postlude									

### 報告

- 1. 感謝主,本教會在 12:00 PM 也開起了國語堂的主日崇拜, 歡迎會說國語的朋友們來參加。*請大家遵守貼在人口上的注意* 事項以保會眾健康。
- 2. 下週主日08月21日由顏進德牧師證道。講題【危機中的福音】。 經文:使徒行傳 8:1-25。司會;戴立學兄。
- 3. 08 月 21 日招待人員:沈榮泰、李文雄。 08 月 21 日環境衛生管理人員:羅樹生、李純惠。 八月份委員會報告:
- 1. 委員會批准了國語堂提出的特別活動預算,來舉辦特別聯誼活動 (如歡送會、燒烤聯誼活動等等)。此預算以每月不超過\$100為限。
- 2. Paul Carr 牧師在國語堂的 6 個月任期將於 2022 年 10 月 1 日已滿。委員會投票通過有意續聘 Paul Carr 牧師,任期一年,來繼續擔任我們國語堂的領導。此外,委員會也批准在 Paul Carr 牧師的合約書中增加每月 \$500 的旅行津貼,其中 \$300 將作為現金添加到工資中。額外津貼 (不超過 \$500 為限) 將需要與旅行日記來一起支付。
- 3. 今年度的選舉和會確定將在2022年11月6日舉行。
- 4. 2022 年會友聯絡網已有更新的版本;我們添加了新成員們的 姓名和聯絡資料。聯絡網上的組長將會分發一份給會眾。
- 5. 爲了降低教會的能源開銷和減少維修的必要,「教堂設備管理小組」提議用 \$1,375 + HST 的預算來把體育館內的電燈改為 LED 電燈。委員會決議通過了此預算。
- 6. 經與聖歌隊總監 Iris Ko 牧師娘協商,我們教會計畫於九月開始實體聖歌隊獻詩。
- 7. 在青年事工方面,從九月初起,六年級的學生將加入青年班。

上帝保守我們在這個艱困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。

	<del>-</del>	1 1-	元/冊 ⋅	<b>一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一</b>		
聖工分擔	Duty	本週 This Week (08/14/2022)		下週 Next Week (08/21/2022)		
司會 Worshi	p Leader	江明雄		戴立學		
司琴 Pianist		~~~		~~~		
領詩 Praise	Team	~~~		~~~		
獻詩 Anthen	n	~~~		~~~		
讀經 Bible F	Reading	江明雄		戴立學		
司獻 Offerin	ıg	~~~		~~~		
招待 Greeter	ſ	林望鄉	林望鄉、林美智 沈		泰、李文雄	
環境衛生管理	里					
Environment	al	何泰山、許秀芬		羅樹生、李純惠		
Service						
投影設計P.]	P. Design	劉慈敏		劉慈敏		
投影 P. P. Di	splay	林望鄉		林望鄉		
主日人數統語 Attendance K	周彩蓮		周彩蓮			
Youth Servar	~~~		~~~			
值月 Month-l	Duty	TBD		TBD		
主日 Sunday	台語	英語	國語	主日學	總共 Total	
	TM	EM	MM	SS	心分 Total	
出席 (08/07) Attendance	53	20	29	13*	107**	
奉獻 (08/07) Offering	~~	~~	~~	~~	~~***	

<sup>\*</sup>Youth SS: 7, regular SS: 6

台語堂祈禱會 TM Prayer Meeting ---暫停至九月

成人主日學 Adult Sunday School-每月第二週、及第四週的星期四上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行 | 各組細胞小組 Cell Group--從三月起恢復

成人查經班/TM Bible Study--請大家瀏覽教會網站來觀看查經的內容 英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容

<sup>\*\*10</sup> persons attended for two worship sessions. Nursery: 2

<sup>\*\*\*~</sup>